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VERSLAG INTERRADENOVERLEG 13 SEPTEMBER 2022  

 

Start: 20u  

Locatie: zaal Bakenbos – GC Felix Sohie 

 

Aanwezig:  

Erwin Gysens – mobiliteitsraad 

Gilberte Marchand – seniorenraad 

Pieter Muyldermans – schepen 

Chris Vanderlinden – milieuraad 

Annick Van Herwegen – afdeling Vrije Tijd (verslag) 

Celien Van San- secretaris Seniorenraad 

 

Verontschuldigd: 

Els De Greef – cultuurraad 

Carmen De Rudder – GROS 

Marijke De Rudder – afdeling Vrije Tijd 

 

Afwezig: 

Lars De Laet – Gecoro 

Tinne Kunnen en Silke Lischetzki – RLE 

Rob Onderwater – sportraad 

Marion Van Moorsel - bibraad 

 

 

De aanwezige voorzitters betreuren dat er zo weinig aanwezigen zijn. Op die manier is een Interradenoverleg 

weinig zinvol en kunnen er geen beslissingen genomen worden. Bovendien is het niet correct dat er geen 

verontschuldiging werd verstuurd naar de organisator van de vergadering. Opm: de voorzitter van de 

jeugdraad ontving geen uitnodiging en kon dus niet reageren.  

 

1. Terugkoppeling vorige verslag 

- De vraag naar een korte samenvatting bij de agenda voor de Gemeenteraad werd besproken en 

opgenomen met de algemeen directeur. Uitgebreidere info is beschikbaar conform de wettelijke 

vereisten voor de gemeenteraadsleden. Het lijkt dan ook logisch dat punten waarbij de adviesrol 

van de raden belangrijk is, dat die punten vanuit de respectievelijke schepenen met de raden 

wordt besproken. De schepenen kennen uiteraard de agenda en de inhoud van de punten.  

o De aanwezige voorzitters betreuren dit standpunt en vragen aan Annick uitdrukkelijk om 

het opnieuw met de directeur op te nemen. Het gaat immers niet over een nieuw 

document dat moet opgemaakt worden en dus niet over extra werk. Er wordt namelijk 

een document gemaakt voor de voorzitter van de gemeenteraad. Dit document is 

voldoende en werkt sneller en efficiënter.  Het zou inderdaad via de schepen moeten 

lopen maar dit lukt niet altijd. Geregeld zijn er heel wat items waarbij de bevoegdheden 

over verschillende schepenen verdeeld zijn en dan loopt dit vaak niet vb geplande 

werken Kasteelstraat bij mobiliteitsraad en ook bij de milieuraad. Raden merken 

geregeld dat ze toch te laat geïnformeerd worden waardoor ze hun adviserend rol 

niet/onvoldoende kunnen opnemen .  
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2. Kennismakingsronde  

- Annick Van Herwegen, interim-afdelingshoofd afdeling Vrije Tijd, ter vervanging van Nadine 

Schroeders die jammer genoeg al enige tijd ziek is en waar nog geen zicht is op terugkeer. 

- Celien Van San, beleidsmedewerker Welzijn en sinds kort de secretaris van de Seniorenraad. 

Celien nam deze rol over van Marijke De Rudder. 

 

3. Update over een aantal thema’s 

2.1. Stand van zaken Doendersbudget 

Na de toetsingsgroep werden de daar gedane afspraken gerealiseerd. Uiteindelijk zijn er 7 

projecten ingediend die dingen naar de stem van de burger. Digitaal stemmen kan via de 

app, op papier kan men tot na het Druivenfestival terecht aan de balie van het GC Felix Sohie. 

Op momenten dat de balie gesloten is, zal de brievenbus en de papieren in de serre van de 

Felix geplaatst worden. Nadien worden alle stemmen geteld en zal de winnaar of winnaars 

bekend gemaakt worden om vervolgens tot uitwerking over te gaan. 

o De papieren formulieren liggen ook in Trefpunt.  

 

2.2. Erkenningsreglement verenigingen 

Het nieuwe erkenningsreglement van de verenigingen is goedgekeurd op de Gemeenteraad 

van 27 juni 2022. De antwoordbrief aan de adviesraden en de bijlage met alle geformuleerde 

opmerkingen vanuit de adviesraad en wat er met de adviezen gedaan werd, wordt 

momenteel aan de adviesraden bezorgd.  

o Is vzw Druifkracht al erkend als vereniging? Dit kan bevestigd worden, het College van 

Burgemeester en Schepenen erkende de vereniging op 22/08/2022. Is de vereniging hier 

al van op de hoogte? De bevoegde raad heeft nog geen informatie ontvangen. Annick 

vroeg na. De vereniging zelf is op 5/9 per mail en op 8/9 per brief geïnformeerd over de 

erkenning. Dit gebeurde via de heer Herman Baeyens. De milieuambtenaar werd echter 

niet op de hoogte gebracht, zij maakte de brief niet zelf waardoor de Milieuraad dus niet 

geïnformeerd werd. Dit is door Annick met de betrokken medewerker die de brief 

opmaakte opgenomen.  Iets meer inhoudelijke informatie: er is immers de 

burgercoöperatie Druifkracht en de VZW Druifkracht, alles gebeurt onbezoldigd vanuit 

het zelfde ideologische doel om de energietransitie als burger zelf in de hand te nemen.  

 

2.3. Nieuw subsidiereglement cultuur-, jeugd- en sportverenigingen 

Na de nodige inspraak van de cultuur- jeugd en sportverenigingen werd er een voorstel tot 

nieuw subsidiereglement toegelicht aan de belanghebbenden in juni 2022. Er werden nog 

enkele adviezen en voorstellen tot aanpassing aangebracht, ook de finale toets met de 

financiële dienst gebeurde wat resulteert in een nieuw subsidiereglement dat op de 

gemeenteraad van 26 september 2022 wordt voorgelegd ter goedkeuring.  

o De babbelbox werkte niet, dit was geen goed initiatief om aan feedback te komen. Dit 

wordt bevestigd en die feedback werd ook aan Baristaz doorgegeven. 

o De voorzitters vragen in grote lijnen om het reglement toe te lichten vermits zij niet 

binnen cultuur, jeugd en sport zitten.  

▪ De pot is dezelfde gebleven, er wordt niet meer maar ook niet minder budget 

voorzien vanuit het lokaal bestuur. De verdeling is wel anders. Er is een basis-en 

een impulssubsidie. Elke erkende vereniging die aan bepaalde voorwaarden 
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voldoet, ontvangt mits aflevering van de nodige bewijsstukken, jaarlijks 

automatisch de basissubsidie. Hoe groot deze zal zijn, kan de vereniging zelf 

opvolgen omdat ze weten aan welke voorwaarden ze voldoen. De 

impulssubsidie kan door een vereniging bekomen worden als ze extra 

inspanningen doen rond bepaalde impulsen die vanuit het bestuur voorop 

gesteld worden (vb. rond duurzaamheid, rond communicatie,…). Als er op het 

einde van de rit nog geld zou over zijn, wordt dit aan de betreffende raad gemeld 

die een voorstel tot besteding kunnen doen. Indien zij dit niet zouden benutten, 

kan het geld aan het Interradenoverleg overgemaakt worden om een actie te 

organiseren.  

▪ Wat als er meer verenigingen komen die erkend zijn en subsidies vragen? 

Vermits de pot dezelfde blijft, zal de toegekende subsidie dalen indien er meer 

erkende verenigingen zouden zijn. Als die situatie zich ooit zou voordoen, kan dit 

natuurlijk ook voorgelegd worden aan het College van Burgemeester en 

Schepenen. 

▪ Binnen jeugd wordt er gewerkt met een checklist rond o.a. orde en netheid. Een 

aantal punten van deze checklist zijn ook doorgetrokken naar de andere 

verenigingen.  

 

2.4. Klinken op 2023 ?   

Jaarlijks is er een nieuwjaarsdrink voor alle bewoners van Hoeilaart. Deze wordt vanuit het 

Interradenoverleg georganiseerd en er zijn vanuit elke raad enkele mensen afgevaardigd die 

dag klaarzetten, bedienen en opruimen. Voorstel: zondag 8 januari. Omdat Marijke de 

voorbereiding niet op zich zal kunnen nemen, zal Sam Vanderstraeten dit opnemen. Hoe 

doen we dit voor 2023?  

 

Gezien de minieme opkomst voor dit overleg, kunnen er vandaag geen beslissingen genomen 

worden. Een nieuwe vergadering wordt vastgelegd op donderdag 1/12/2022 om 19u30.  

 

Erwin stuurt een mail naar de voorzitters van de raden om enerzijds ongenoegen te uiten 

dat er zo weinig deelnemers zijn en anderzijds om donderdag 1/12 kenbaar te maken met 

het uitdrukkelijk verzoek aanwezig te zijn. 

 

Belangrijkste agendapunt: organisatie van de nieuwjaarsdrink! Aan iedereen wordt gevraagd 

om al na te denken hoe we dit organiseren? Specifiek aan Annick wordt gevraagd om uit te 

zoeken wat de andere jaren allemaal besteld werd en nodig is qua organisatie. Ook 

praktische zaken als wie gaat er speechen dient op 1/12 uitgeklaard te worden.  

 

4. Nieuws uit en vragen van de adviesraden 

3.1. Seniorenraad (Gilberte) 

Voorstel tot voordracht van Serge Muyldermans als ereburger van Hoeilaart. Gilberte geeft 

aan waarom de seniorenraad en de collega’s professoren van de VUB Serge Muyldermans 

willen voordragen als ereburger voor Hoeilaart. Hij heeft immers internationale faam en een 

CV om u tegen te zeggen. Hoe je van een toevallige ontdekking tot een hoogtechnologisch 

bedrijf gaat, medicijnen ontwikkelt,… Lezing werd destijds gegeven voor de Hoeilaartse 
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bevolking, zeker de senioren. Voor de viering van 20 jaar seniorenraad wil de Seniorenraad 

Serge als ereburger kunnen in de bloemen zetten.  

 

Voorwaarden tot ereburgerschap o.a. internationale erkenning hebben, een grote bijdrage 

hebben aan de gemeenschap.  

 

Op CBS van 5 september werd dit punt besproken waarbij Pieter toen de bespreking ook 

verlaten heeft. Vanuit het schepencollege steunt men deze vraag omdat men inderdaad de 

internationale meerwaarde ziet die Serge heeft gerealiseerd. Men vroeg vanuit CBS om dit 

voorstel voor te leggen op het interradenoverleg. Dit punt wordt doorverwezen ter beslissing 

naar de Gemeenteraadszitting van 26 september 2022.  

 

o De andere aanwezige voorzitters geven aan dit te steunen. Maar Serge is meer dan alleen 

een wetenschapper en professor, hij doet ook heel veel voor de eigen Hoeilaartse 

bevolking, zowel vanuit de voetbal als binnen het vaccinatiecentrumBovenop de inzet 

binnen Hoeilaart, wat vele andere Hoeilanders ook doen, is het internationaal erkende 

werk een enorme meerwaarde. 

o Op vraag van het CBS en de aanwezige leden, zal Annick Serge telefonisch verwittigen en 

ook een kort schrijven bezorgen.  

o In bijlage de mooie tekst van Gilberte ter motivering van dit ereburgerschap. 

 

    

  3.2. Milieuraad  

o Enige verbetering in Milieuraad. Er zijn vanuit de schepenen een aantal dossiers ter harte 

genomen waardoor er nu in een aantal zaken vooruitgang wordt geboekt.  

o Afval: op de volgende raad zal Interrand het nieuw vuilbakkenplan bezorgen. Maar in 

andere stukken die gelezen worden, leest men vb dat Interrand voorstelt om 

ondergrondse containers met badge te willen invoeren waarbij promotor dit al 

meeneemt in een bepaald projectgebied. Toch vreemd dat dit door een promotor wordt 

voorgesteld en dat de Milieuraad hier nog niets van weet?  Heel wat vragen onder 

andere hoe dit gaat verlopen qua tarieven? Wat met het DIFTAR-systeem? …  

o Vanuit OVAM is er een groot openbaar onderzoek, wat vanuit de raad toevallig ontdekt 

werd. Navraag bij de eigen gemeentelijke diensten gedaan maar niemand weet hier iets 

van. Het gaat nochtans over een grootschalig onderzoek rond het afvalbeheer voor de 

komende 8 jaar.   

o Er gebeurt geregeld iets bij Interrand zonder dat men als Milieuraad hierover 

geïnformeerd wordt. Dit is niet correct. 

o Vanuit de Milieuraad werden een aantal adviezen gegeven inzake het nieuwe 

klimaatactieplan waarin de gemeente de pen houdt. Zowel op niveau van plan als in 

uitvoering zal dit vanuit de milieuraad dus zeker een hot item zijn. Dit plan zou nog dit 

jaar moeten goedgekeurd raken.  

o Schepen Joy zal volgende Milieuraad gedeeltelijk deelnemen voor deze punten, zelfs 

digitaal en vanuit het buitenland. Dit wordt zeer positief onthaald want zij doet echt wel 

inspanningen om aanwezig te zijn.  
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3.3. Mobiliteitsraad (Erwin) 

o Hoe krijg je antwoorden op adviezen? Erwin had gevraagd om dit te agenderen en het 

staat niet op agenda maar er is evenmin nu te weinig volk om dit verder uit te klaren. 

Graag op een volgende vergadering agenderen. 

 

Seniorenraad (Gilberte) 

o Nieuwsbrief Koning Boudewijnstichting: bijna 1 Belg op 2 is niet digitaal. Hoe bereikt men 

deze mensen, zowel jong als oud? Er is zeker vanuit de gemeente ook aandacht en 

aanbod hiervoor: digidokter, … Kunnen andere raden hier ook iets aan doen?  

o Artikel in View Z: OCMW van overbevraagd naar onderbemand?  

o Niet makkelijk om hier werk van te maken. Zeker binnen de raden jeugd, sport en 

cultuur, komt men in contact met veel mensen en kan men hier mogelijk iets mee doen. 

Maar tegelijk vaak heel moeilijk om mensen te vinden. Daarnaast zit je ook met privacy 

want niet zo evident om gegevens door te geven.  

o Nog nieuws rond “werkgroep Wonen”? Momenteel niet. Pieter geeft aan dat het 

woonoverleg zou moeten opgestart worden.  

 

5. Varia 

4.1. Volgende vergadering 

- Vergaderkalender: donderdag 1 december – 19u30 – zaal Bakenbos (GC Felix Sohie) 

 

4.2. De warmste week 

Els De Greef , voorzitter Cultuurraad, vroeg om volgend item als varia aan te brengen. Vanuit 

een van de kernleden van cultuur komt de vraag of er interesse is vanuit de verenigingen om 

“iets’ te doen voor de warmste week. Het thema is kansarmoede. Kan aan de verenigingen 

gevraagd worden of er interesse is om alleen als vereniging of eventueel samen iets te 

organiseren voor dit goede doel. Hoe zien we dit binnen het interradenoverleg?  

Aanwezigen zijn zeker zeker niet tegen maar ook niet echt warm omdat het oude concept 

van de Warmste Week beter was. Mooie initiatieven maar er moeten mensen zijn dit willen 

trekken en er enthousiast voor zijn vanuit de verenigingen.  

Oproep mag dus zeker gebeuren – eventueel vanuit de gemeente mee gelanceerd?  Annick 

geeft aan dat er momenteel geen middelen zijn (noch qua geld noch qua personeelsinzet) 

om hier vanuit de afdeling Vrije Tijd mee de schouders onder te zetten. Mogen reacties naar 

Els doorgestuurd worden?  

In communicatie duidelijk meenemen dat er geen mogelijkheid is om vanuit de gemeente 

hierin een trekkersrol op te nemen.  

 

4.3. Beroepsgeheim GECORO  

Voorstel bijkomende adviesraad werd niet weerhouden, wel voorstel om specifieke 

werkgroep omdat GECORO beroepsgeheim heeft. Dit dient juridisch verder afgetoetst te 

worden. Kaat ging dit verder uitzoeken. Om te vermijden dat je naast elkaar werkt vanuit de 

verschillende adviesraden. Het zou een  meerwaarde zijn als sommige adviesraden kunnen 

bijeengebracht worden. Zou op volgende milieuraad terug moeten op tafel komen.   Schepen 

geeft aan dat het de bedoeling is om verder adviezen in te winnen bij burgers, voorbereidend 

werk wat kan weerhouden worden ook voor verdere zaken.  
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4.4. Vraag naar drankvoorziening in GC Felix Sohie  

Is het niet jammer dat er in het GC Felix Sohie geen enkele mogelijkheid is om aan drank te 

raken, zelfs niet aan gratis drinkwater? Annick geeft aan dat dit momenteel onderzocht wordt 

vanuit haar afdeling in overleg met de Technische Dienst, voorstel zal vervolgens naar het 

CBS gebracht worden.  

 

 

Wie? Wat? Wanneer? 

Annick Van Herwegen Bij directeur Gunther Janssens 

navragen of document voorzitter 

gemeenteraad kan bezorgd 

worden 

asap 

Erwin Gysens Mail aan voorzitters raden rond 

niet aanwezig zijn op overleg + 

oproep voor vergadering 1/12 

rond “Drinken op 2023”. 

Deze week 

Annick Van Herwegen Contacteert Serge Muyldermans 

om hem te informeren rond 

ereburgerschap (telefonisch en 

per mail) 

Morgen (telefonisch) en later 

(mail) 

Annick Van Herwegen “hoe krijg je antwoord op 

adviezen?” agenderen op 

volgende vergadering 

interradenoverleg 

Volgende vergadering 

Annick Van Herwegen Terugkoppeling naar Els De Greef 

rond Warmste Week en samen 

eventuele oproep bekijken 

asap 

 

 

 

 

 

 


